

Date: 27/10/2022

التاريخ: 2022/10/27

Mr. Hamed Ahmed Ali
Chief Executive Officer
Dubai Financial Market

السيد / حامد أحمد علي
الرئيس تنفيذي
سوق دبي المالي

Dear Sir,

بعد التحية

**Sub: Referral of the former Vice
Chairman/Managing Director of the
Islamic Arab Insurance Company PSC
(Salama) and others to the Penal
Court of Dubai for several charges**

**الموضوع : إحالة نائب رئيس مجلس الإدارة/العضو
المنتدب السابق للشركة الإسلامية العربية
للتأمين ش.م.ع "سلامة" وآخرين إلى
المحكمة الجنائية بتهمة متعددة**

Following our notification dated 23/9/2022 regarding the issuance of the final judgement by Dubai Court of Cassation in favor of SALAMA refuting the alleged loan, the Board of Directors of Islamic Arab Insurance Company PSC- SALAMA announces that the Public Prosecution of Dubai has issued a decision to refer the former Vice Chairman/Managing Director of the Company -and others- to the Penal Court of Dubai for charges including the embezzlement of Company funds and damaging the interests of the Company they served for almost 20 years.

لاحقاً لإفصاحنا بتاريخ 2022/9/23 بشأن صدور الحكم النهائي لمحكمة التمييز في دبي لصالح الشركة بإنهاء النزاع المتعلق بالقرض المدعى به، يعلن مجلس إدارة الشركة الإسلامية العربية للتأمين "سلامة" لمساهمي الشركة الكرام أنه قد صدر قرار النيابة العامة في دبي بإحالة نائب رئيس مجلس الإدارة/العضو المنتدب السابق -مع آخرين- إلى محكمة الجنايات في دبي بعدة تهم من ضمنها الاستيلاء على أموال الشركة والإضرار بمصلحة الجهة التي عملوا بها لما يقارب العشرين عاماً.

The Board of Directors would like to confirm the commitment towards the valued shareholders to continue protecting their interests against any attempts to infringe on their rights and recover embezzled funds back to the Company.

ويود مجلس الإدارة الحالي أن يؤكد للمساهمين الكرام استمرار جهوده في المحافظة على حقوق المساهمين وحمايتهم من أي محاولة للنيل منها، واسترداد الأموال التي تم الاستيلاء عليها إلى الشركة.

Khaled Barakat
Head of Legal and Board Secretary

خالد بركات
المستشار القانوني وأمين سر مجلس الإدارة

